

**Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och
samfällighetsförening
20061022**

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Ann Karlsson, Olof Karlsson, Sigrid Sjöstedt, Bo Willfors, Per-Åke Berntsson och Gunnar Sahlström.

Plats: hos Sigrid

1. Styrelsesammanträdet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Gunilla informerade:
 - a) Bygglov för reningsverket är inte överklagat.
 - b) Byggmötet om reningsverket skedde den 5.10. Reningsverket skall bli klart till den 1.1 inklusive två veckors intrimning.
 - c) Ny förrättning behövs pga Ilmestrands anslutning. Beslöts att vänta med den eftersom ytterligare anslutningar ev blir aktuella. Kostnader för detta skall betalas av dessa nyanslutande. Protokollsbeslutet sänds till Ilmestrand.
 - d) Ett förslag till sidoavtal med Jan Olausson beträffande byggande över ledningar har presenterats för honom. Förslaget förkastades.
 - e) Några saknas på lista över dem som har vattenmätare. Dessa (Ronni F, Ove B, Hans P och Ingemar K) har tillskrivits med fråga om de har, men har inte svarat.
 - f) Ilmestrand har i brev upplysts om föregående styrelsemötes beslut beträffande betalning.
 - f) Karin Leuchovius har tillsänts vårt godkännande att bygga friggebod 1m från den kommande vägen.
4. Beslöts att Per och Kerstin Svensson blir områdesansvariga i st f Kjell Alsterljung då han vistas i Thailand.
5. Olle rapporterade om grävningen för avlopp. Den har skett upp mot pumpstationen och pågår på Bergsvägen. Nedlagda delar provtrycks v 43. Pumpbrunnar läggs ned.
6. Per-Åke rapporterade att vägen i backen till Övre Tådås är klargrävd för bättre avrinning. Komplettering med grus skall ske.
7. Bo informerade om de nya vägskyltarna. De är utlämnade på Övre T. och områdesansvariga är tillsagda om att sätta upp dem. På Nedre T. behöver adresser ändras. Bo begär fullmakt från fastighetsägarna för detta.

8. Övriga frågor:

- a Beslöts göra information som kan sättas upp vid WC om vad som får släppas ut där.
- b) Cykelleden klar vid stranden. Beslöts att Bo kontaktar kommunen om anslutning dit ner.
- c) Beslöts att Per-Åke skall ordna med lock till flisbehållare.
- d) Per-Åke kontaktar dem som använder vägen i början av infarten till Nedre T. för att få reda på ev avtal.

9. Nästa möte beslöts till 10.12 kl 15 hos Ann.

10. Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström
sekreterare

Gunilla Jägemalm
ordförande